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Dagsorden og referat 

01 Godkendelse af dagsorden 

Pkt nr. 5 flyttes op efter faggennemgang da elevrådet skal gå tidligere. 

Pkt nr. 8 flyttes til næste møde da der skal være tid til arbejdet under pkt 8 med Birgitte Ågaard. 

 

02 Faggennemgang – Natur og teknologi 

CG og PM deltager under dette punkt. 

PM og CG orienterer om n/t. PM fortæller om n/t som eksemplarisk princip og faget bygger på den 

problemløsende tankegang. Vores 5.klasse har været ude at finde svampe. 4. klasse har arbejdet 

med fisk. 6. klasse er med i projektet Edison. Lige nu er temaet ”gode fællesskaber” i projektet 

Edison. PM præsenterer forskellige lærerbogsmaterialer samt elevkasser med praktisk materiale. 

CG orienterer om hvordan n/t foregår i spec. klasserne. Hun fortæller om ”Mylder på matriklen”. 

Som er et projekt vi deltager i. Undervisningen i n/t i spec. klasserne er meget praksisnær. Det går 

meget ud på at føle, røre, se og sanse. 

  

03 Spørgsmål til siden sidst (Bilag 1)  

LB orienterer om Koldings nye struktur i forvaltningen. Michael Petterson er ny direktør på 

skoleområdet og Karen Mortensen er ny skolechef. Begge var på besøg på Forbundsskolen 

fredag den 27. september hvor de fik et positivt indtryk.  

Charlotte efterlyser elevtal for ind og udmeldelse. 
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Side 2 

04 Forbedringsforslag til årshjulet (Bilag 2) 

Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

05 Nyt fra elevrådet 

Følgende punkter er drøftet i elevrådet.  

- Samle skrald for en dag. (Dette skal koordineres med Landsbyforeningen). 

- Emneuge om forurening. (Dette drøftes videre på et Pædagogisk rådsmøde). 

- Ordensregler på Forbundsskolen. (Disse drøftes ligeledes på et Pædagogisk rådsmøde). 

- Forbedringer og reparationer på legepladsen. (Disse gives videre til pedellen).  

 

06 Skolens ordensregler (Bilag 3) 

Forbedringsforslag modtages.  

Punkt nummer 2 i afsnittet ”Respekt og ansvar for dig selv – for andre – for skolen” stemmer ikke 

overens. Det rettes til ”Om morgenen er det tilladt”…..  

I afsnittet om ”Regler vedr. slik og drikke” skal det med tyggegummi udgå. 

Der er opsyn med eleverne efter endt undervisning. De har her mulighed for at opholde sig på 

biblioteket. Selvom vi har et princip der lyder på, at eleverne skal forlade skolen efter endt 

skolegang. Dette princip kan vi blive nødt til at afvige fra, da vi har elever der dagligt skal med 

skolebus. Vi kan ikke lave om på bustiderne.  

Lærerne kan give eleverne ekstraordinær fri i en dag. Hvis eleverne skal have fri i to dage eller 

flere skal skolelederen give accept.  

 

  

07 Temadag med Kongsbjergskolen 

Hvor langt er vi med planlægningen? 

Vi ønsker tættere samarbejde med Kongsbergskolen således vores elever naturligt vælger den 

skole. Julia har talt med formanden og fremlægger nogle måder hvorpå vi kan samarbejde. Det 

overordnet tema er skole/hjemsamarbejdet.  

Forslag: De bør kende os. evt. kende projektet ”Kroppen som kognitiv ressource”. Det kunne også 

være spændende at se på hvordan de lykkes med skolebestyrelsen og samarbejdet med 

forældrerådene.   

Temaaftenen bliver holdt på Forbundsskolen den 6. november i tidsrummet klokken 18.00-19.30. 

   

08 Evaluering af et princip (Bilag 4 og 5) 

Herunder forbedringsforslag til princip 3.1 som blev behandlet på mødet 4.september. 

Udsættes til næste skolebestyrelsesmøde. 

  

09 Budgetopfølgning 

LB orienterer om fremtidens budget. Ledelsen har været indkaldt til et møde hvor der ikke var 

noget konkret. Ledelsen er indkaldt til en mere konkret orientering om budgettet mandag efter 

efterårsferien. Skolebestyrelsen orienteres på mødet i november.  
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Side 3 

10 Punkter til næste møde 

Punkt til næste møde. Tiden til at spise sin mad. 

Nærmere orientering om det fremtidige budget. 

11 Eventuelt 

LB orienterer om køleskab og evt. mangel på køleskabsplads. Der har det sidste stykke tid været 

ekstra opmærksomhed på pladsen til madpakker. Og det er nu konstateret, at der er plads nok i 

de nuværende køleskabe til alle madpakker. 

Orientering om frugtordning. 

Vi har været med i denne frugtordning siden august 2018. På nuværende tidspunkt mangler vi og 

andre skoler i kommunen 100 % refusion. De manglende refusioner har resulteret i, at vi har lavet 

udlæg. Det må vi ikke og har derfor stoppet samarbejdet.  

GrøntBørsen har fået udbetalt penge fra EU (75%) og en eventuelt retsmæssig stridighed mellem 

Grøntbørsen og EU er nu i gang. Ingen kender udfaldet. Så fremtiden er ganske usikker i forhold 

til betaling og tilskud, og derfor finder vi det mest sikkert at stoppe her. 

 

12 Udviklingsprojekt: ”Skolebestyrelsens samarbejde med klasseforældrerådene” 

Birgitte Ågaard fra PPR deltager under dette punkt, som forventes at vare to timer. Herunder også 

forslag til tema for skolebestyrelsens arrangement for klasseforældreråd.  

Efter en kort præsentationsrunde sætter Birgitte Ågaard rammen for hvad der skal arbejdes med. 

Vi taler os ind på skolebestyrelsens rolle i forhold til samarbejde med forældrerådene omkring 

elevernes trivsel i klasserne. I dette skoleår er det skolebestyresen der arbejder med temaet. 

Fremadrettet er det klasseforældrene der arbejder videre med klassens trivsel.   

Birgitte Ågaard tilbød sig som sparringspartner fremadrettet i projektet.  

Vi sad i grupper og drøftede nogle konkrete eksempler på hvordan skolebestyrelsen kunne få en 

tættere relation til klasserådsforældrene. Udbyttet blev følgende to flipovere.   

 

 

 

 


